
Referat skolebestyrelsesmøde kl. 17.00 - 18.45 

 
Dato: 12. december 2024 
Mødeleder: Stine Magnussen 
Referent: Kåre Mortensen 
 
Deltagere: Ane Stockmarr (Formand), Tine Halkjær, Maria Kildehave Jeppesen, Stine Magnussen, Lise Skyttegaard, Johan Schiødt 
(Elevrepræsentant), Jonas Ulstrup (medarbejderrepræsentant), Karen Louise Reeh, Niels Degn-Andersen (Medarbejderrepræsentant), Noah 
Tastesen (Elevrepræsentant), Kåre Mortensen (Ledelsesrepræsentant), Helle Hjorth (Skoleleder) 
 
Afbud: Yeliz Jakobsen, Anne Festersen 
Fraværende uden afbud: 
 
 

Emne/punkt Hvem 
fremlægger 
punktet? 

Hvad skal der gøres med 
punktet? 
● Tage fælles beslutning 

● Give input (til fx 

lederbeslutning) 

● Erfaringsudveksling 

● Diskutere dilemma 

● Orientering 

● Refleksion 

● Udvikling 

 

Tid Form/facilitering Referat  Opfølgning 

1. 
Godkendelse af 
dagsorden 
 

  5 min.  Der tilføjes punkt: 
Nyt fra eleverne 
 
Dagsorden godkendt 

 

1A Nyt fra 
eleverne 

    Eleverne har ønske 
om kortere 
udeperiode. 

 



Ønske om at spise i 
timerne. Der har 
været et forsøg, som 
viste at det var svært 
for nogle elever at 
gøre det på en 
ordentlig måde. 
 
Ønske om flere brain-
breaks og variation i 
undervisningen. 
 
Ønskerne/forslag 
tages med på et 
unge-skolemøde. 
 

2. 
Orientering om 
medarbejdertrivs
elsundersøgelsen 
samt de aftalte 
handleplaner, se 
bilag i drev-
mappen 
 

 
HH 
 

 
Orientering 

 
15 min. 

 Medarbejderne har 
haft den årlige 
trivselsmåling. 
AMR gruppen har 
lavet et forløb med 
medarbejderne. 
Der var en drøftelse i 
hver afdeling. 
Helle orienterede om 
resultaterne og 
arbejdet med 
trivselsmålingen. 
 
HH giver en 
tilbagemelding på 
handleplanen på 
næste 
bestyrelsesmøde , 

 



der kommer efter 
næste MED-møde. 
 

 
 
 
3. 
Orientering om 
Velfærdens 
Fundament status 
 

 
 
 
HH 

Orientering 
 

 
 
 
20 min. 

 Helle orienterede om 
velfærdens 
fundament på 
Hunderupskolen. 
Der har været 3 
workshops. 
Der har været ønsker 
til flere ting til 
udearealerne, end 
der er midler til. 
 
Der kommer 
ændringer i 
madkundskab. 
 
Der kommer 
ændringer i 
biologi/fysik 
lokalerne.. 
 
Der kommer 
ændringer omkring 
kreativt område 
(billedkunst, 
håndværk/design og 
makerspace). 
 
Lige nu er det ikke 
afklaret, hvilken 
kunst der skal vælges 
som skolens vartegn. 
 

 



Det er projekteret til 
at være færdigt i 
oktober 2025. 
 

4. 
Bearbejdning af 
værdi-
drøftelserne 

 
Ane og HH 

Refleksion og fælles 
beslutning. 
 

 
30 min. 

 
HH har 
sammenskrevet 
det, der er 
kommet ind fra 
drøftelserne. 
Vi begynder 
arbejdet med at 
beskrive “- det 
betyder at” for 
hvert værdiord.  
Vi begynder med 
værdiordet 
GLÆDE. 
 

Næste skridt er, at 
ledelsen laver et 
tilsvarende forløb 
med elevrådet og 
personalegruppen. 
 
Tilbagemelding til 
bestyrelsen, bliver på 
et møde inden 
sommerferien. 

 

5. 
Forældrehenvend
else vedr. bilfri 
skole, se bilag der 
er videresendt i 
mail 

 
HH 

 
Orientering 

 
10 min. 

 Vi har fået en 
forældrehenvendelse 
4. december. 
Der er en bekymring 
omkring trafikken på 
Heden og en meget 
mørk sti, hvor der 
både er gående og 
cyklister. 
 
Stine skriver ud til 
forældrene med en 
forespørgsel på 
hvordan den 
nuværende trafik 
fungerer og konkrete 

 



eksempler uheldige 
hændelser omkring 
trafikken ved 
Heden/bedemanden. 

5. 
Eventuelt 

Alle  10 min.    

       

       

 

 


